
Többletpénz kellene
N yíracsád  (HBN) -  Olvasóink kérdez

ték, hogy van-e mód és lehetőség arra, 
hogy a Nyíracsádon megszüntetett és Nyír- 
ábrányba költöztetett orvosi ügyelet újra 
működhessen településükön.

Tasó Lászlót, a választókerület ország- 
gyűlési képviselőjét kérdeztük, tud-e bár
mit tenni az ügy érdekében. A képviselő 
elmondta, ő csupán kérheti a település pol
gármesterét arra, hogy fordítson többlet
pénzt az ügyelet további fenntartására 
Nyíracsádon, ám amennyiben a település 
gazdálkodása ezt nem teszi lehetővé, úgy 
-  ésszerűsítés miatt -  a két helység polgár- 
mesterének adott a lehetőség, hogy össze
vont ügyeletet működtessenek.

Ez több más hajdú-bihari település eseté
ben is így van. Szakmailag nem kifogásol
ható a helyzet, az viszont érthető, hogy a 
lakosok az évek alatt megszokták, és biz
tonságérzetüket is növelte. Ugyancsak he
lyi problémaként említették olvasóink, 
hogy egyes orvosok nem tartják be a ren
delési időt. Mivel azonban neveket nem 
említettek, így a képviselő sem tudja ki
vizsgáltatni a panaszt.


